

寶安商會溫浩根小學冷氣校車及保姆服務返放路線表 (2018 - 2019 年度)

路線	站號	上車地點	時間	月費	路線	站號	落車地點	時間
A	1	逸東邨清逸樓 Yat Tung Tsing Yat Hse	07:50	\$420	A	1	迎東邨迎趣樓迴旋處巴士站 Ying Tung Ying Chui Hse Bus Stop	15:55
	2	迎東邨迎趣樓迴旋處巴士站 Ying Tung Ying Chui Hse Bus Stop	08:00	\$475		2	映灣園二期迴旋處 Caribbean Coast	16:00
	3	映灣園二期迴旋處 Caribbean Coast	08:05	\$475		3	映灣園一期迴旋處 Caribbean Coast	16:02
	4	映灣園一期迴旋處 Caribbean Coast	08:07	\$475		4	海堤灣畔閘口 Seaview Crescent	16:05
	5	海堤灣畔閘口 Seaview Crescent	08:09	\$475		5	逸東邨清逸樓 Yat Tung Tsing Yat Hse	16:10
B	1	逸東邨謙逸樓迴旋處 Yat Tung Him Yat Tung Hse	07:55	\$420	B	1	村公所巴士站 Village Office Bus Stop	15:55
	2	村公所巴士站 Village Office Bus Stop	08:58	\$420		2	上嶺皮村口巴士站 Sheung Ling Pei Village	15:56
	3	上嶺皮村口巴士站 Sheung Ling Pei Village	07:59	\$420		3	黃家圍村口巴士站 Wong Ka Wai Tsuen Bus Stop	15:57
	4	黃家圍村口巴士站 Wong Ka Wai Tsuen Bus Stop	08:00	\$420		4	逸東邨謙逸樓迴旋處 Yat Tung Him Tung Hse	16:05

- 乘車學生請於 6 月 20 日 09:00- 11:00 將填妥之表格，連同九月份車費及回郵信封一個交回本公司駐校職員收。
Please return 1) the form; 2) September bus fee and 3) a return envelope with enough stamp to our representatives on 20rd June 2018 09:00- 11:00.
- 新生家長請以現金繳交車費，Payment will be cash only.
- * 本年度商會資助一至三年級學生車費，每位 \$100 元。(For 1-3, the sponsorship will be HK\$100 per student)
- 家長請於每月收到「繳交車費通知書」後，用繳費靈〔PPS〕或於便利店〔7-Eleven / Circle K / Vingo / 華潤萬家〕以網上或現金方式繳交車費，及即時取回收據。詳情可見每月的通知書內有關賬單號碼、商戶編號等資料。
To provide more effective and efficient payment methods, bus fee could be settled via:- a) PPS by phone /internet (www.ppskh.com) or b) Convenience stores/supermarket at (7-Eleven / Circle K / Vingo / CR Vanguard) in cash.
Parents will receive an "Invoice" for payment in every month. For details, please refer to the invoice e.g. bill account no., merchant code etc.
- 車費須於每月號前繳交，否則校車服務將自動停止。全年車費分十個半月收取，七月份車費將與六月份之車費一併繳付。
The annual bus fee (from Sept 2018 to Mid July 2019) is payable in 10.5 equal installments. The last 1.5 installments will be settled at the same time. All bus fee must be settled on or before 5th of each month, otherwise, bus service will be automatically suspended.
- 如要在下一個月取消乘搭校車，須於七天前聯絡校車公司，否則只搭一天亦當半月車費計算。
Cancellation is accepted with at least one-week advance notice.
- 每學年的校車收費，以全學年平均計算，故不接納學生於個別月份選搭或停搭，否則將不接納於同一學年內重搭。如需轉換校車路線，請先知會校方，並聯絡校車公司，方可作實，不便之處，敬請原諒。No cancellation on any particular month(s) will be accepted unless with proper reasons e.g. moving house.
- 請於校車到站時間五分鐘前候車 Bus riders are reminded to be at the stop at least 5 minutes before the designated time.
- 遺失乘車証，補領費用十元正。Bus riders are reminded to wear the school buspass.HK\$10 will be levied if damaged or lost.

新生

寶安商會溫浩根小學

車証編號：_____

2018 - 2019 年度乘搭學童巴士申請表

學生姓名：(中)_____ (英) Name：_____

2017-2018 班別 (Class)：_____ 班別 (Class)：新學年度 2018-2019 _____ 年級 _____ 班

聯絡電話：(Tel)_____ (手提 /Mobile)_____ (手提 /Mobile)_____

通訊地址 (Adress)：_____

返學車號：_____ 上車地點：_____ 放學車號：_____ 落車地點_____

車費 (F e e s)：\$ _____

 學生下車後 自行回家 Return by him/herself
 After Alighting 由家長接送 Accompanied w/ parents

【本人明白並同意上述事項 I/we agree the terms & conditions above】 家長簽名：_____